
Valtuustoaloite

Jätekeräyspisteiden lisääminen ja nykyaikaistaminen

Esitämme, että Sotkamon kunnan alueen jätteen keräyspisteet ovat

jatkossa nykyaikaisia ja vastaavat kooltaan asukkaiden ja matkailijoiden

(miljoona matkailijaa vuodessa) tarpeita.

Sotkamossa toimii jo kunnan toimesta hävikkiruuan jakelu ja

poistotekstiiiien vastaanotto. Kestävään kehitykseen liittyen tavaratoreilla

otetaan vastaan lahjoitettua tavaraa edelleen jaettavaksi.

Kirpputoritoiminta on aktiivista. Mutta myös jätekeräyspisteitä on lisättävä

ja nykyaikaistettava Sotkamon kunnan alueella erityisesti Vuokatissa.

Asukkaissa on herättänyt ärtymystä varsinkin Tokmannin vieressä

olevan jätehuoltokeräyspisteen riittämättömyys. Jätteitä tuodaan siihen

paljon ja niille varatut kontit eivät ole tarpeeksi suuria ja
nykyaikaisiakaan. Täten jätteitä on jätetty konttien ulkopuolelle. Jätteitä

ei ole aika ajoin lajiteltu oikein esim. viemällä niitä lajitteluasemalle vaan

ne on jätetty konttien ulkopuolelle. Niinpä ympäristö onkin ollut

siivottomassa kunnossa.

Jätteenkeräyspaikkojen on oltava myös esteettömillä kulkupaikoilla.

Keräyspisteiden konttien on oltava myös selkeästi merkittyinä ohjeineen.

Aloitteemme tukee myös viime vuonna lanseerattua Kaunis Sotkamo -

teemaa sekä huhtikuussa startannutta Ylen Miljoona roskapussia —

kampanjaa.

Sotkamon kuntastrategian arvoja ovat vastuullisuus, kaukoviisaus ja
lapsiystävällisyys. Huolehtimalla kierrätyksestä arvojen mukaisesti,

pidämme kotikuntamme puhtaana, kasvavana ja elinvoimaisena myös

tulevaisuudessa.
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